
Referat från Risö Bryggförenings årsmöte 20 maj 2017 

 
1. Val av mötesfunktionärer 
 a. Ordförande – Espen Hjardar 

b. Sekreterare – Björn Hellström 
c. Justeringsman – Pontus Höfvner 
  

2. Fråga om mötet är behörigt utlyst. 
 Enhälligt ja 
 
3. Föredragning av styrelsen arbete under året. 

Två styrelsemöten har hållits, ett med styrelsemedlemmarna samlade och ett via Skype. 
Den viktigaste som diskuterats under året har varit att lösa medlemmarnas önskemål om 
fler och större båtplatser samt frågan om hur nya medlemmar ska kunna ansluta sig till 
föreningen. I övrigt har inga större frågor varit uppe för diskussion.  

 
4. Föredragning av revisorernas genomgång 

Reimond och Roger har granskat föreningens räkenskaper och har inget att anmärka på 
dem. 
Reimond ville dock påtala att föreningens kassa håller på att bli väl stor (ca 104 000 kr) 
och att detta innebär en risk för skattskyldighet samt även skattetillägg om Skatteverket 
skulle utföra en granskning. Gränsbelopp??? 
Det nye styret tar detta opp i sitt förste möte.  

 
5. Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen 
 Mötet beslutade enhälligt om att ge Styrelsen ansvarsfrihet. 
 
6. Beslut om arvode till styrelsen och övriga funktionärer. 

Mötet beslutade enhälligt om att inga arvoden ska utgå till föreningens funktionärer. 
 
7. Budgetförslag 

Styrelsen föreslår att samtliga avgifter behålls oförändrade. 
Espen redogjorde också för de kostnader som den planerade tillbyggnaden av 
pontonbryggan kommer att medföra, se pkt. 10 b nedan, samt även för de fördyringar 
som kan uppkomma i samband med denna förlängning. 

 
8. Beslut om avgifter 
 Mötet beslöt enhälligt om att stödja styrelsens förslag. 
 
9. Val av styrelse för perioden 1:a maj 2017 till 30 april 2018. 
 a. Ordförande Espen Hjardar 
 b. Kassör Birgit Kruk  
 c. Sekreterare Björn Hellström 
 d. Ledamot Pontus Höfvner 
  Ledamot Ingvar Algede 
 e. Revisorer Reimond Jönsson och Roger Simonsson 
 f. Valberedning Jan Hellström 
  
     Samtliga funktionärer valdes enhälligt. 
 
10. Behandling av motioner 
 
a. Motion om hemsida 



En motion med förslag till att förbättra informationsflödet mellan föreningen och 
medlemmarna har inkommit. Förslaget går ut på att Bryggföreningen ges en egen «flik» 
på Risö Samfällighetsförenings hemsida.  De flesta verkar vara av uppfattningen att 
Kerstin Kristensen är beredd att administrera fliken. Mötesdeltagarna var överens om att 
förslaget är bra och att det är bra om det hela «körs» igång med en gång. Dock var 
samtliga också överens om att inga personliga uppgifter får publiceras offentligt, 
medlemsregister, telefonnummer och E-postadresser får alltså inte läggas ut.  

 
b. Motion om att förlänga bryggan och ta in nya medlemmar 

Alla är positiva till motionen, dock diskuterades hur ev. fördyringar ska behandlas. 
Efter en stunds diskussion enades mötet om att föreningen och de fyra medlemmar som 
har för avsikt att bli medlemmar skall bekosta 1/5 (20%) var av en fördyring.   

 
Mötet biföll därefter motionen enhälligt.  

 
Styrelsen får till uppgift att snarast upprätta juridiskt bindande avtal med de fyra aktuella 
fastigheterna och när positiva besked erhållits beställa arbetet med förlängningen av 
bryggan. 

 
11. Planering av kommande aktiviteter. 

Espen och Björn ska vid tjänligt väder och njutbar vattentemperatur undersöka hur den 
yttre delen av den fasta bryggan kan åtgärdas så att den blir stabilare. 

 
Mötet beslutade att 10/6 och 17/6 skall bokas som arbetsdagar, inga större aktiviteter 
planeras, i princip gäller allmän uppsnyggning samt ev. förstärkningsåtgärder på den 
fasta bryggan enligt ovan. 
 
Bryggfest hålls den 5/8 med start kl 18:00. 

 
12. Övriga ärenden 
 Inga övriga ärenden diskuterades. 
 
 
 

Inbetalning av avgift 2017: 
Swedbank 8105-9,924 303 154-0 
 

Medlemskap: 150 kr  

Plattsavgift: 8 m = 805 kr,    7 m = 604 kr,   6 m = 460 kr,   4.5 m = 288 kr 

Andrehandsplatts: 805 kr 

 


